

# Referat

<b>Vedrørende:</b>	Afdeling 56 – bestyrelsesmøde 2024
<b>Sted:</b>	ØsterBO
<b>Dato:</b>	02-05-24 kl. 14.00
<b>Deltagere:</b>	<b><u>Bestyrelsen:</u></b> Jan Holm - referent Bjarne Pedersen Jette Iversen  <b><u>Suppleanter:</u></b>  <b><u>ØsterBO:</u></b> Rie Schmidt-Nielsen
<b>Fraværende:</b>	Brian Lundfold og Tove Nielsen
<b>Referat</b>	Dagsorden 1. Nyt fra formanden 2. Nyt fra ØsterBO 3. Evt.
	<p>1. Nyt fra Formanden</p> <p>Invitation til formandsmøde i ØsterBO onsdag d. 15 maj 2024. Afholdes i Vejle. Da jeg ikke kan deltage forespurgte jeg bestyrelsen, men de kunne heller ikke deltage. Så der er afbud til dette møde fra afd. 56.</p> <p>Efter vi har været og se den nye istandsættelse på Teglværksvej 13 B i Fredericia. Bestyrelsen var meget benovet over det istandsatte hus, hvor der var blevet lavet køkkenalrum, og der er også blevet lavet gulvvarme, nyt badeværelse, 2 værelser samt teknik rum. Og selvfølgelig også med et genvækst system. Vi syntes, at nu lever Østerhuse op til de moderne krav til bolig. Og at man efterfølgende har fået reguleret huslejen, så den passer de gældende husleje.</p> <p>Bestyrelsen spurte til de forskellige renovationsordninger, der er i de forskellige kommuner som Rie skulle lave til os. Ligeledes vil vi også høre, hvordan det står til med de papir, som hun loves i forbindelse med den gennemgang af afd. 56.</p>

	<p>2. Nyt fra ØsterBO</p> <p>Bestyrelsen havde modtaget halvårligregnskab 31. marts 2024. Dette har vi gennemgået og har spørgsmål til note 120, note 121 og note 2019. Merleje. Ellers har vi ikke noget at indvende.</p> <p>Rie opfordrer til, at beboerne sender en mail til <a href="mailto:rsn@osterbo.dk">rsn@osterbo.dk</a>, hvis der er problemer i lejemålene, så hun kan vurdere, hvad der skal gøres af tiltag.</p>
<b>Eventuelt</b>	3. Eventuelt